



A U T O P A R T S

Febest Europe Distribution OÜ

Kadastiku 23a, 21004 Narva, Estonia

+372 33 70 170

sales@febest.eu

Teade äriühingute ühinemisest
Уведомление об объединении
NOTICE OF MERGER

Käesolevaga teavitame kõiki oma kliente ning tarnijaid, et vastavalt 26. aprillil 2019 sõlmitud ühinemislepingule on ühinenud Narva Logistics OÜ (registrikood: 11935337) ning Febest Europe Distribution OÜ (registrikood: 12368952), asukoht: Kadastiku 23a, Narva, 21004, Ida-Viru maakond, Eesti.

Ühinemise tulemusel jätkab ühing tegevust ühendava ühingu ärinime Febest Europe Distribution OÜ all, aadress: Kadastiku 23a, Narva linn, 21004, Ida-Virumaa maakond, Eesti.

Vastavalt äriregistri 26.07.2019 ühinemise registri kandeale on ühendatav ühing Narva Logistics OÜ äriregistrist kustutatud ning ühendatava ühingu Narva Logistics OÜ vara (nii õigused kui kohustused) läksid tervikuna seaduse alusel automaatselt üldõigusjärgluse korras üle ühendavale ühingule Febest Europe Distribution OÜ.

Извещаем всех наших клиентов и поставщиков, что на основании нотариально удостоверенного договора об объединения от 26 апреля 2019 г. объединились предприятия Narva Logistics OÜ (регистрационный код: 11935337) и Febest Europe Distribution OÜ (регистрационный код: 12368952), расположенные по адресу: Кадастику 23а, город Нарва, 21004, Ида-Вирумаа уезд, Эстония.

Объединяющее предприятие продолжит свою деятельность под текущим коммерческим названием Febest Europe Distribution OÜ, по адресу: Кадастику 23а, город Нарва, 21004, Ида-Вирумаа уезд, Эстония. Присоединяемое предприятие Narva Logistics OÜ исключено 26 июля 2019 г. из регистра, на основании внесения записи об объединении в коммерческий регистр, и все имущество (как права, так и обязательства) переданы объединяющему предприятию Febest Europe Distribution OÜ.

We are pleased to inform our clients and suppliers of the merger between the companies Narva Logistics OÜ (registry code 11935337) and Febest Europe Distribution OÜ (registry code 12368952), both located at Kadastiku tn 23a, Narva city, Ida-Viru county, Estonia, on the terms of notarized merger agreement dated on 26th of April 2019.

Acquiring company will continue business operations under the current trade name Febest Europe Distribution OÜ based at Kadastiku tn 23a, Narva city, 21004, Ida-Viru county, Estonia. Acquired company Narva Logistics OÜ is excluded from Register on the 26th of July 2019 by virtue of making an entry of merging into the Business Register. All the assets, liabilities and obligations are transferred to the acquiring company Febest Europe Distribution OÜ.

Febest Europe Distribution OÜ details:

Registered address: Kadastiku tn 23a, Narva city, 21004, Ida-Viru county, Estonia

Reg. nr: 12368952

VAT Nr.: EE101583743

Telephone: (+372) 3370170

Homepage: www.febest.eu/ E-mail: sales@febest.eu

Bank account details:

Bank: AS SEB Pank/ address: Tornimäe 2, Tallinn 15010

IBAN: EE821010220268366220/ SWIFT/BIC: EEUHEE2X

Febest Europe Distribution OÜ
Kadastiku 23a, 21004 Narva, Estonia
Reg. nr.: 12368952
VAT nr: EE101583743

BANK: AS SEB Pank
Bank address: Tornimäe 2, Tallinn 15010
IBAN: EE821010220268366220
BIC/SWIFT: EEUHEE2X

